
1. Ordf. förklarade mötet öppnat. 
2. Till mötesordförande valdes Sara. 
3. Till protokollförare valdes Lennart. 
4. Till justerare valdes Susanne. 
5. Dagordningen godkändes. 
6. Senaste mötesprotokollet inte    tillgängligt, se hemsidan. 
7. Rapport från styrelsen. Alla handlingar är klara för att ansöka om att bli en förening och få 
ett org.nr. 
8. Eventgruppen föreslår två torgmöten i sommar. Två lördagar mellan 10-13. Beslut Benny 
ansöker om tillstånd. 
9. Rapport kommungrp. Sara rapporterade från mötet med Kommunförbundet. Vi har lämnat 
in två motioner till kommunen, om Badhuset och prissättningen och om att införa en 
barnperspektiv checklista inför alla kommunbeslut. 
Ev. kommer ett nytt p-hus att byggas. Den frågan måste bevakas och tas upp på nästa 
kommungruppsmöte. 
Ärenderapport inför FUN:s möte den 20/6.  
10. EU-valet. Utvärdering. En liten besvikelse konstaterades över resultatet, men vi gjorde så 
gott vi kunde med de resurser vi hade att tillgå. 
11. Vänsterdagarna - delegater. 
Äger rum den 1-3/11 på Folkets Hus i Gtbg. Dyrt! Sara kollar med distriktet och skickar 
därefter gör vi ett utskick för intresseanmälningar. 
12. Nämndemän. Nomineringar till tings-, hov- och kammarrätt. Sara och Susanne nomineras 
från oss. 
Sara skickar in nomineringarna. 
13. Örkelljunga. Frågan bordlades. Tas upp till hösten. 
14. Ekonomi. Benny redovisade läget, det befanns vara gott. Rörelsekapital ca. 19 000:-. 
15. Övrigt. 
a. Åstorp önskar hjälp den 29-30/6 under marknadsdagarna. Vi försöker bistå efter förmåga. 
b. Politikerutfrågning den 1/10. Arr. Naturskyddsföreningen. Ämne: Kronoskogen 
naturreservat. 
Kristian föreslogs bli vår representant. 
c. Nästa medl.möte den 22/8 och nästa styrelsemöte den17/8. 
15. Mötet avslutades. 
 


